
Protokół 

obrad XLIX sesji 

Rady Miejskiej Góry 

z dnia 14 lipca 2022 r. 

   

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 800 w Sali nr 1 Starostwa 

Powiatowego w Górze a zakończyła około godziny 825.   

Rada obradowała w składzie 13 osobowy. Nieobecni – Henryk Drozdowski, Adam Chmiel.  

Lista obecności w załączeniu.   

  

Ad. 1 Otwarcie   

Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper przywitał Radnych, Burmistrz 

Góry Irenę Krzyszkiewicz oraz wszystkich obecnych na Sali.  

Dalej przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu głosowania. Ustalono quorum.    

  

Porządek obrad przedstawiał się następująco.   

1. Otwarcie. 

2. Uchwała zmieniająca miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Góra, obręb 

Gola Górowska. 

3. Uchwała zmieniająca miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Góra, obręb 

Kruszyniec. 

4. Uchwała zmieniająca miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Góra, obręb 

Ryczeń.  

5. Uchwała zmieniająca miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Góra, obręb 

Sławęcice. 

6. Uchwała zmieniająca miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Góra, obręb 

Sułków. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Góra. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2022. 

9. Uchwała w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na dokapitalizowanie „Techniki Komunalnej 

„TEKOM” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością”. 

10. Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra. 

11. Zamknięcie obrad. 

  

Burmistrz podziękowała wszystkim za przybycie. Sesja została zwołana w trybie nadzwyczajnym, 

ponieważ 16 lipca br. zmienia się ustawa dotycząca elektrowni wiatrowych. Musimy dostosować 

plany zagospodarowania przestrzennego aby mieszkańcy mogli budować się w pobliżu wiatraków.  

Wpłynęły wnioski mieszkańców dlatego proponujemy zmiany planów w danych obrębach. Jedna z 

uchwał dotyczy ZEC. Ceny węgla galopują, zmiana planu dotyczy możliwości modernizacji, rozwoju 

ZEC poprzez odnawialne źródła energii. Mamy również kilka zmian w budżecie w związku z 

przeprowadzanymi przetargami. W listopadzie ogłosimy przetargi na wszystkie 20 inwestycji z 



Polskiego Ładu. Kolejna uchwała dotyczy dokapitalizowania TEKOMu, stąd też obecność Prezesa 

Ćwiana. Tekom ma straty, ponieważ przy każdej naszej inwestycji wymienia rury wod-kan. Tracą 

również na gospodarowaniu odpadów, ceny paliwa są znacznie wyższe niż zakładano przy przetargu. 

Trudna sytuacja jest również w ZEC, cena węgla wzrosła. Rocznie ZEC wydawał 842 tysiące na 

węgiel, teraz oferta jest na prawie 5 mln złotych. Niedługo będziemy prosić o poręczenie kredytu dla 

ZEC. Nie możemy wprowadzać podwyżek takich jak chcemy, URE nie wyrazi zgody na to,  

 

Ad. 2 Uchwała zmieniająca miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Góra, obręb 

Gola Górowska. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto glosowanie.   

Radni 13 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 3  Uchwała zmieniająca miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Góra, 

obręb Kruszyniec. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto glosowanie.   

Radni 13 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

Ad. 4 Uchwała zmieniająca miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Góra, 

obręb Ryczeń. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto glosowanie.   

Radni 13 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 5 Uchwała zmieniająca miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Góra, obręb 

Sławęcice. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto glosowanie.   

Radni 13 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

 

Ad.6  Uchwała zmieniająca miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Góra, obręb 

Sułków. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto glosowanie.   

Radni 13 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 7 Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Góra. 

 

Janina Ziombra zapytała czy wiadomo jakie to będą źródła odnawialne? 

 

Burmistrz odpowiedziała, że na razie zaczynamy od zmiany planu. Później dopiero będą konsultacje ze 

specjalistami aby wybrać najlepsze źródło.  



 

Janina Ziombra zapytała czy brana pod uwagę jest biogazownia. 

 

Burmistrz odpowiedziała, że specjaliści zdecydują co będzie dobre i opłacalne dla nas oraz dla 

mieszkańców. Wszystko jest w sferze kalkulacji.  

  

W związku z brakiem pytań rozpoczęto glosowanie.   

Radni 13 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 8 Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2022 

Burmistrz poinformowała, że wnioskowaliśmy o dodatkowe środki na Zawieścice. W pierwszej 

kolejności dostaliśmy około pół miliona, teraz udało się pozyskać dodatkowe dziewięćset tysięcy.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto glosowanie.   

Radni 13 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 9 Uchwała w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na dokapitalizowanie „Techniki 

Komunalnej „TEKOM” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością”. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto glosowanie.   

Radni 13 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto glosowanie.   

Radni 13 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 10 Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto glosowanie.   

Radni 13 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 5  Zamknięcie obrad.  

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie XLIX sesji Rady 

Miejskiej Góry.   

Na tym protokół zakończono.   

Prot. Mateusz Szuszkiewicz  


